

我们诚挚地邀请您参加本次由巴生中华总商会主办的"名人面对面4.0"活动,共同创造一个充满启发和共享的聚会。 □ 本次活动的名人分享嘉宾是 多美集团(TOMEI)

董事总经理拿督吴逸平硕士,他将与我们

是为巴生中华总商会教育基金筹募资金的重要举措,您的参与将帮助更多清寒学生的教育经费。

活动日期: 2023年9月2日(星期六)

活动时间:

9am - 报到及商业交流

10am - 正式开始

12.30pm - 午宴

活动地点: Ballroom Level 10, Courtyard by Marriott Setia Alam

活动票价: RM300,包含午宴

(此活动仅开放100位参与人数,尽快报名)

报	47	Ŀ١,	- +	立
オヤ▽	4	+1:	‡ł	Ŧ

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfH9Q3eD08hc5lSRf-fxj7aPAaFyO_of0BWtVUDVv XztuIXYA/viewform

П

欢迎有兴趣者通过上述链接线上报名。如有任何询问,请联络巴生中总秘书处 03-3358 7851 / 010-376 9289

期待与您在"名人面对面4.0"活动中相见!

П

We sincerely invite you to participate in the " Face to Face 4.0 with VIP" event, organized by the Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry, and join us in creating an inspiring and collaborative gathering.

Our distinguished guest speaker for the occasion is Datuk Ng Yih Pyng, the esteemed Managing Director of TOMEI Group. He will graciously share his remarkable journey to success in the business world, along with his invaluable insights. We are equally delighted to have Datuk Koong Lin Loong as our esteemed host, further enhancing the event's significance.

This event serves as a crucial fundraising initiative for the Klang Chinese Chamber of Commerce and Industry's Education Fund. Your active participation will undoubtedly contribute to providing much-needed educational support to financially challenged students.

Event Details:

Date: 2/9/2023 (Saturday)

Time:
09.00 am: Registration and Business Networking
10.00 am: Event Start
12.30 pm: Business Networking Lunch
Venue: Ballroom Level 10, Courtyard by Marriott Setia Alam
Event Ticket Price: RM300 (inclusive of lunch)
(Limit to 100 participants with first come first serve basic)
To secure your place at this exclusive event, kindly register through the provided link: https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfH9Q3eD08hc5lSRf-fxj7aPAaFyO of 0BWtVUDVV XztuIXYA/viewform
For any inquiries or further assistance, please do not hesitate to contact the KCCCI Secretariat at 03-3358 7851 or 010-376 9289.
Looking forward to meeting you at the " Face to Face 4.0 with VIP" event!